



2013香港環保卓越計劃

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

金融、法律及商業顧問服務

Financial, Legal and Business
Consulting Services

銀獎
Silver
Award

CREDIT SUISSE
瑞信

瑞信
Credit Suisse (Hong Kong) Limited

作為一家頂尖的金融機構，我們致力於履行企業責任和實現可持續發展。

- 我們與持份者一同積極支持與可持續發展相關的活動。
- 在2013年，我們繼續努力實現開展全球碳中和活動的承諾。
- 每週我們把超過130公斤的廚餘和咖啡機殘留物合成混合肥料。
- 相比上個年度，我們減少能源和用水量達百分之十以上。



在2013年，公司義工參與逾1,000小時的社區環保活動。
In 2013 we enabled 1,000 hours of staff external environmental volunteering.

As a leading financial institution, we are committed to corporate responsibility and sustainable development.

- We support sustainability initiatives and events with our stakeholders.
- In 2013 we continued our commitment to global greenhouse gas neutral operations.
- Every week we compost over 130kg of kitchen waste and coffee machine residue.
- Year-on-year we reduced both our energy use and water consumption by more than 10%.



將員工食堂未售出的食品捐給慈善機構。
Unsold food from our staff canteen is donated to charity.



聯同「地球觀察」舉辦香港可持續發展委員會團隊建設活動和工作會議。
Hong Kong Sustainability Committee team building and working meeting with Earthwatch Institute.